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Vragen van het lid Ormel (CDA) aan
de ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
doden van proefdieren zonder dat
deze dieren zijn ingezet voor
dierproeven (Ingezonden 3 november
2009)

1
Hoe komt het dat in 2008 ten opzichte
van 2007 14 procent meer
proefdieren zijn gedood zonder dat
deze dieren zijn ingezet voor
dierproeven?1

2
Kunt u uiteenzetten welke aantallen
per diersoort zijn gedood zonder dat
deze dieren zijn ingezet voor
dierproeven en wat de reden is dat
deze dieren toch gefokt zijn?

3
Bent u van mening dat het streven
dient te zijn dat niet alleen het aantal
dierproeven, maar ook het totaal
aantal gefokte proefdieren een
dalende lijn laat zien? Met welk beleid
probeert u deze dalende lijn te
bevorderen?

4
Op welke wijze gaat u
vergunninghoudende instellingen
aansporen om in hun fokbeleid meer
rekening te houden met de te
verwachten vraag naar inzet van
proefdieren?

1 NOS Teletekst, 27 oktober 2009.
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